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T.C 
KEPEZ BELEDİYESİ 

MECLİS BAŞKANLIĞI 
 

SEÇİM DEVRESİ  :30.03.2014 
TOPLANTI TARİHİ :21.11.2018 
TOPLANTI DÖNEMİ :OLAĞAN 
TOPLANTI GÜNÜ  :ÇARŞAMBA 

 
TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 
5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca KASIM 2018 Olağan Meclis 
Toplantısının 2. Birleşimi 21.11.2018 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 21.11.2018 
tarihli Meclis Toplantısında Belediye Meclis Üyesi Nermin ERDOĞAN’ın katılmadığı, geri 
kalan tüm Meclis üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.  
 

                             2018 KASIM AYI 2. BİRLEŞİM OLAĞAN MECLİSİ 
 

ÖMER FARUK MUTAN: Çoğunluğumuz var gözüküyor. Uygun görürseniz başlayalım. Çalıştı 
mı?  

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Tamam. Değerli Meclis üyesi arkadaşlar, Kasım ayı biliyorsunuz 

Bütçe Meclisinin olduğu bir ay. İlk toplantısını yaptık. Ayın bugün 21’i. Gündemimizi arz 

ediyorum. 1- Kepez Belediyesi 2019 Mali Yılı Bütçesi. 2- Kepez Belediyesi 2019 Yılı Gelir tarifesi. 

3- Kapanış. 1. toplantının toplantı tutanağı var. Halil kardeşime iletilmiştir zannediyorum. Eksik, 
aksak, eğri, büğrü, yamuk, yumuk? 

HALİL UYANIK: Yok Başkanım. 

ÖMER FARUK MUTAN: Yok. Buradan Arzu Hanımla, Çağdaş Bey’e teşekkür ederim. Ara sıra 
gülsün onlar da. Arzu Hanımı güldürelim. Evet Toplantı Tutanakları ile ilgili söz almak isteyen var 

mı? Yoksa oylamaya geçeceğim. Okunmuş kabul etmek adına işaret buyurursanız kabul edeceğim. 
Evet oy birliği ile Toplantı Tutanakları okunmuş olarak kabul ederek geçtik. Evet gündemin birinci 

maddesi, Kepez Belediyesi 2019 Mali Yılı Bütçesi. Evet ilgili müdür arkadaşım. Bu arada ilgili 
müdür arkadaşım da vekaleten bu görevi yapmakta iken yaklaşık bir 10 (on) gün önce kurum içi 

yükselme sınavlarında başarı göstererek asli olarak görevine devam ediyor. İlk defa asli olarak da 

Kepez Belediye 2019 Yılı Bütçesinin sunumunu gerçekleştirecek. Bu arada da tebrik ederim.  

MEHMET NAİR: Tebrik ederiz.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Biraz bağırarak.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi. 
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ÖMER FARUK MUTAN: Şöyle ama söz almak isteyen varsa söz verelim arkadaşlara. Yoksa 
Gelir Bütçesi üzerinden isim isim oylayarak gidelim. Söz almak isteyen var mı arkadaşlar? Buyur 
Emin.  

EMİN BACAK: Müdürüm bunu neye göre ayarladık yüzdelik oranları? Geçen seneye göre gelecek 

seneye göre?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Gelir ve giderleri. Veya yüzde kaçtayız mesela bu sene? 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Kısa özet olarak mesela 2018’de yüzde mesela onu söyle. 2018 nasıl geçti? 
2018’de % 20 gibi. Mesela onun gibi.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: % 20’yi baz aldınız.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Genelde biliyorsunuz bu öngörüyü yaparken enflasyon, TEFE, TÜFE 

ortalama onları alıyorduk. Maalesef bu yıl kriz sebebiyle % 25’leri bulan bir enflasyon var. TEFE-

TÜFE de ona yakın bir rakamda. O yüzden yine de bence ilgili departman, ilgili departmanlara da 

sorarak çok fazla yatırım bütçesi gözükmüyor dikkat ederseniz. Neden? Çok ciddi anlamda, 

kamusal anlamda bir sıkışıklık var. Piyasa anlamında da var onu da söyleyeyim. % 20’de şu anda 
öngörülen aslında % 25. Merkez Bankasının yıl sonu itibarı ile enflasyon oranı % 25. Bir önceki 

yılları da ona göre öngörmüşler. Süreç içinde revize edilir mi? Edilir muhakkak. İnşallah işte bu 
kriz kendi kişisel tahminim ekonomist değilim. Otoritere sahibi de değilim. Ama dinliyoruz. 
Konuşuyoruz. Okumaya çalışıyoruz. Çok akademik anlamda bilimsel bir aklımız yok ama her halde 
yaklaşık 2 yıl sürecek bir krizin içindeyiz. Öyle gibi görünüyor. Sonuçta ucundan, kenarından, 
oradan, buradan derken çalışanlar, emekçiler, küçük esnaf, çiftçi, emeklisi, memuru bu işin eziyetini 
sırtına alıyor ve taşıyor. İnşallah bu krizin bütün yükü yine bu çalışanlara, memura, emekliye, 
işçiye, köylüye çıkmaz diye düşünüyorum. Ama maalesef öyle oluyor. O yüzden çok insafsız 
hazırlanmamış. Ben ilk oturumda yoktum ama ilgili departmanlar da bir araya gelinip herkes 

öngörüsünü koydu. Öyle bir rakam ortaya çıktı. Ne kadarı gerçekleşir bakın onu da bilmiyorum. 
Kendi adıma konuşuyorum yine burada bakın. Arkadaşlar yine SGK primlerini yapılandırdılar. 
Yine 60 (altmış) aya yaydılar. Yani vatandaş gelip para yatırmıyor. Para para. Şimdi burada bir 
kamu düzeni var. Bu çarkın yani ülke anlamında diyorum dönmesi lazım. Buna özel sektörde dahil. 

Yatırmıyor. Yatırmıyor arkadaşlar. Nasılsa diyor yapılandırma çıkar diyor. Nasılsa bir barış çıkar 
falan diyor ve kötü bir süreç önümüzde yuvarlanıyoruz. Nereye gittiğimizde belli değil. Yani şu 
anda geminin kaptanı doğru düzgün götürmüyor abicim bu gemiyi. Yani herkes gergin. Herkes 
gerilimde. Herkes sıkıntıda. Belediye de sıkıntıda söyleyeyim yani. Sadece Kepez Belediyesi değil. 
Konuştuğum, ettiğim, dokunduğum bütün belediye başkanlarının hepsi sıkıntıda arkadaşlar. Birden 

vurdu. Bakın geçen ay daha doğrusu bize gelen bu ay prim kesintimiz, yani İller Bankası’ndan 

hakkedişimizi söyleyeyim % 35 ile % 40 arası kesik yedik arkadaşlar. Tamam tasarruf yap, kamuda 

yap da Belediyeler temel ihtiyaçları üretiyor arkadaşlar. Suyunu akıtıyor. Çöpünü topluyor. Yani 

pavyon falan açmıyoruz sonuç itibarı ile. Yani orada bile sıkıntı yaşamaya başladık. Onun da altını 
çizeyim ben size. Hesap % 20 üzerine inşa edilmiş. Makul sayılır bence. Var mı söz almak isteyen 

arkadaşlar? Buyurun Halil Bey.  
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HALİL UYANIK: Başkanım şu dikkatimi çekti. Alınan bağış yardımlar ile özel gelirler 10.000 lira 

olarak gerçekleşecek yıl sonuna kadar ama önümüzdeki yılda 68.000 liraya çıkarılmış. Bu nasıl bir 
öngörüyle yapıldı? Veya bunun açıklaması nedir?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: 10.000 TL’den 68.000 TL’ye çıkmış zannettim de onun için.  

ÖMER FARUK MUTAN: Son gelen kepçe Türkiye Belediyeler Birliği Cumhuriyet Halk Partisi 
kontenjanından sağ olsun Sayın Bülent TURAN’ın aracı olması ile geldi. Ortalama ederi 500 milyar 
lık bir hibe bu arkadaşlar. Yani 10 koymuşsun, 50 koymuşsun ama onun 10 katı bir hibe gelmiş. Bu 

tür şeyler oluyor. Biraz şey gibi bu piyango gibi vuruyor diyelim. O bağışlar biraz öyle oldu. Söz 

almak isteyen? Söz almak isteyen yoksa Sevilay Hanım devreye giriyor. Tek tek söylüyor. Tek tek 
bize oylatıyor. Buyurun.  

         

GELİR BÜTÇESİ 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Nermin Hanım yok evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  
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EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

GİDER BÜTÇESİ  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.    

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  
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2019 YILI BÜTÇE KARARNAMESİ 

MADDE 1- 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 2  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 
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SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 3  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  
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HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

 

MADDE 4  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  
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İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 5  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    
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SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 6  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  
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HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 7  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 8  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 
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SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 9  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  
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HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 10  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  
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SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 11  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  
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EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

 

MADDE 12  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  
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MADDE 13 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet. 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

YÜKSEL ÖZDEMİR: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ERHAN BEKTAŞ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HÜSAMETTİN ÜNVER: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MUSA GÖKDENİZ: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

İNCİ PEHLİVAN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

ALİ AYGÜN: Evet.  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

MEHMET NAİR: Evet.    

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Evet: 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

OZAN TOPSOY: Evet:  

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.  

HALİL UYANIK: Evet.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet değerli arkadaşlar, 2019 Mali Yılı Bütçesi Gelir ve Gider 
cetvelleri ile birlikte okundu. Bütçe Kararnamesi tek tek oylandı. Oy birliği ile kabul edildi 
görünüyor. Gündemin bir diğer maddesine geçiyoruz. 2019 Mali Yılı Gelir Tarifesi. Var mı bir şey? 

Oyladık ya tek tek bitti. Oylamaya gerek var mı? 

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.   
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ÖMER FARUK MUTAN: Tek tek oyladık, bütünü oylanmıyor bunun. Garantiye alacaksak 

oylayalım. Usul açısından tek tek oylandığı için bütünü üzerinden oylanmıyor. Onun da altını 
çizeyim. Gündemin ikinci maddesi 2019 Mali Yılı Gelir Tarifesi. Buyurun lütfen.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet değerli arkadaşlar elimizde taslak bir gelir tarifesi var. Eğer uygun 
görürseniz ben ilk sayfaya baktığımda sadece Arıza Bakın Onarım Bedeli TL/m. üzerinden 

Güzergah Arıza Bakım Onarım Bedeli Yıllık 0.70 TL’den 0.50 TL’ye düşürülmüş. Onun dışında 
2018’deki kalemlerle hepsi aynı. Diğer sayfaya bakıyorsunuz bir değişiklik yok. Diğer sayfada bir 
miktar değişiklik var. Yani şunu demeye getiriyorum. Uygun görürseniz usul açısından değişiklik 
olan ve yeni bütçe kalemine giren maddeler üzerinden gidersek daha çabuk bitiririz. Çünkü bir 

önceki yıl 2018’ler görüşüldü. Belli. Çoğu arttırılmamış. Artmış olanlardan, azalmış olanlardan ve 
yeni kalemlerden gidersek hızla yol kat ederiz gibi geliyor. Usul açısından uygun görüyor 
musunuz? İşaret buyurun lütfen. Evet o şekilde devam ediyoruz. Evet buyur arkadaşım.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Maksimum 50 kuruş.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

EMİN BACAK: Bunların hepsini okumaya gerek var mı? 

ÖMER FARUK MUTAN: Söz almak isteyen varsa alsın. Evet devam edin karavanla ilgili.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Söz almak isteyen var mı arkadaşlar bu bölümle ilgili? Yok buyurun 
devam edin.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Evet imarla ilgili söz almak isteyen var mı? Buyurun.  

ERHAN BEKTAŞ: Bu yeni eklenen çatı kontrol vize ücreti ve diğer yapı kullanma izin belgesi 

için olan kalemleri bir defaya mahsus olarak yazacak mıyız? Yoksa bizimkiler her kontrole 

gittiğinde isteyecek miyiz?  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.   

ERHAN BEKTAŞ: O zaman onu belirtelim bir defaya mahsus diye.  

ÖMER FARUK MUTAN: Not düşün. Çatı kontrolü vize ücreti blok başına bir defaya mahsus 
diye belirtin. Altındaki (c) maddesi de yapı kullanma izin belgesi için ön kontrol ücretinin müstakil 

binalarda bağımsız bölüm başına bir defaya mahsus. 

EMİN BACAK: Gitti baktı. Uygun değil. Bir daha kontrole gittiğinde bir daha para yatıracaklar 
mı?  

ERHAN BEKTAŞ: Şimdi normal şartlarda birkaç defa gidip kontrolünü yapıyorlar ama.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.   
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ERHAN BEKTAŞ: Yani birden fazla gidiyorsun ama şu var. Şurası şöyle olmalı. Burası böyle 
olmalı şeklinde söylemlerle bazen iş çok da uzayabiliyor. O da ciddi anlamda sıkıntı yaratabilir diye 
düşünüyorum ben.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: O zaman bir defa gidilsin. Vatandaş da düzgün yapsın. Yapmasın. 
Düzgün yapsın yani.  

ERHAN BEKTAŞ: Ama o tarifi yaptıktan sonra zaten dışarıya çıkan olmaz. Onun dışına çıkan 
olmaz.  

ÖMER FARUK MUTAN: Oluyor. İnatla yapıyorlar. Ama bir defaya mahsus diye not düşün.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Yani tekrar dilekçe talebiyle.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Hadi bu sene bir defaya mahsus diye not düşün. Önümüzdeki senelerde 

tekrar uygulamaya dönüp bakarsınız. Detay yaparsınız. Uygun mu arkadaşlar? Bu defa bir defaya 

mahsus diyelim. Kabul? İşaret buyun lütfen. Tamam geçiyoruz.  

HALİL UYANIK: Başkanım. Şu otoparkla ilgili bir şey var. Son yönetmelikte parsel başına 
otopark şeyleri çözülecek mi? Yoksa para alınmaya devam edilecek mi? Son yönetmelikte.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.   

HALİL UYANIK: Biraz daha otopark sorununu çözmek için yapılmış. 

ÖMER FARUK MUTAN: Vallahi atı alan Üsküdar’ı geçti mi? Sür eşeğini Niğde’ye mi? Bu arada 

Pazar da bitti hesabı. Yani kentler sıkıştı bitti. Biz şimdi otopark uydurmaya çalışıyoruz. Büyük 
ihtimalle bağımsız, çok katlı otoparklarla falan bu iş çözülmeye çalışılacak. Yani adam konut 

yapmayacak da iş yeri gibi daha gelir getirici otoparklarla, özellikle büyük kentlerde... 

HALİL UYANIK: Sıcak para.    

ÖMER FARUK MUTAN: Evet büyük kentlerde iş oraya doğru gider gibi geliyor sanki .Evet 

devam edin. Fen İşleri Müdürlüğü.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: 1.75 TL doğru mu?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Kaç yıldır 1.75 TL?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Kaç yıl oldu diye soruyorum.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   
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EMİN BACAK: İki 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Kaç yıl oldu ya?  

EMİN BACAK: İki 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: Şubat’ta 3. yıl bitmiş olacak evet. Şubat’ta 3. yıl bitmiş olacak. Yüzde 

kaç?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.   

ÖMER FARUK MUTAN: % 60. Çok ciddi bir rakam bu arkadaşlar. Yani akıllı sayaçta su 
kaçağını önlüyoruz. Çok ciddi insan sirkülasyonun olduğu bir yerleşme alanıyız. En son bir ay önce 

Göç Müdürlüğü’nden almış olduğumuz rakamı paylaşayım sizlere. 37 Ülkeden 297 kişi yaşıyor 
arkadaşlar. Cibuti’sinden Afganı’na, Kırgızı’sından Azerisi’ne, çok ciddi fasa fisosuna. Ne fasa 

fisosuydu o? Yani ciddi anlamda bu resmi kayıtlarda burada. Onun dışında özellikle yazın takip 
ediyorsunuzdur Göç Müdürlüğü’nün burada olması sebebiyle. O İstanbul’dan imza kaydına falan 
devam ettirmeye gelenler var. Oralarda yatıyorlar kalkıyorlar. Tam bir kepazelik. Garip bir şekilde 
mülteci geçiş yolunun üzerindeyiz. Deniz yoluyla geçiyorlar. En son Sahil Güvenlik dün yine bir 

adaya operasyon yaptı. 78 tane mülteciyi kurtardı. Evet böyle bir şehirde yaşıyoruz. Valilik de bu 

işe çanak mı tutuyor anlamadım. Afgan’lı kardeşim gidiyor. Ev kiralıyor tutuyor. Kirasını veriyor. 
Ev sahipleri de daha garanti kiracı deyip evleri vermeye başladılar. Yani atıyorum uzun zamandır 
bu ülkede doğmuş büyümüş yurttaş vatandaş bu sana al sana kira falan demiyor. Ama böyle para 

gidiyor. Ev sahipleri daha garanti deyip Devlet veriyor bunların kirasını deyip veriyor. Bir tarafı da 
şöyle tabi Uluslararası bir belde boyutuna taşınıyoruz.  

MEHMET NAİR: Başkanım kontrolü de zor. Yani Belediyenin düzenini de bozuyor. Mesela peşin 
alıyor. Öbür türlü kullanıyor, kullanıyor gidiyor. Ev sahibini de zarara sokuyor. Belediyeyi de 

zarara sokuyor.  

ÖMER FARUK MUTAN: Tabi tabi çok büyük şeyler yaşıyoruz. Polemikler yaşıyoruz. Şimdi 
onları yaşamıyoruz. Geri kalan % 40 insan da düzenli ödüyor. Düzenli ödediği için kapatılmıyor. 
Yeni saate geçilmiyor. Şu akıllı sayaçların % 80’i, 90’ı yeni binalar arkadaşlar. Yeni binalar. O 
kayıp kaçağı da, bizim amacımızdı o zaten. Kayıp kaçağı en aza indirmek. Buyur arkadaşım. Bu 
sayfayı geçiyoruz.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Neden? 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Peki yarın biri gelirse neden almıyorsunuz derse izahı ne? 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Yok mu? 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 
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ÖMER FARUK MUTAN: Vallahi o zaman geldi amcanın biri alınmıyordu yine. Laf olsun diye 

duruyordu. Sembolikti. Almanız lazım dedi. Aynı o Dikili’de Osman GÜVEN abimin suyu bedava 

dağıtırken almak zorundasınız dediği gibi o da 3 kuruş yaptı. Ona rağmen kamuyu zarara 

uğratmaktan maalesef öyle şeyler oldu. Almıyorsak, almıyoruzdur.  

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Tamam. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

EMİN BACAK: İşleyişi nasıl olacak? 

ÖMER FARUK MUTAN: Kapalı Pazar Yerinin, yani buranın etraf evlerle bir anket yaptık. 
Yaklaşık % 90 bir talep “Evet, olsun” dedi. Kaç para olsun dendi. Bizim Zabıta Amirliği götürdü 
işi. 100 lira uygun görüldü. Bir de 1 Ocak’tan başlama itibarı ile o bölge. Yani bir başkası da 

kullanmak istiyorsa bir elektronik sistem kurup girilecek, çıkılacak. Öyle bir yer olacak yani. Pazarı 
engellemeyecek şekilde.  

CEM MATARA: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet buyurun arkadaşım.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

EMİN BACAK: Başkanım bu İtfaiye nereden çıktı? Bu sene gelire girmiş. Kanunen bir değişiklik 
mi var?    

ÖMER FARUK MUTAN: Neden girdi soruyor? 

ERHAN BEKTAŞ: Yangın yönetmeliği değiştiği için bazı zorunluluklar geldi. 

ERGÜN KORKMAZ: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Yeni yönetmelik. Evet.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Var mı arkadaşlar söz isteyen? Yok. Temizlik İşleri Müdürlüğü. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Evet var mı söz isteyen arkadaşlar? Park ve Bahçeler Müdürlüğü’ne 

geçiyoruz buyurun.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Yapsak ya. 50 TL falan.  

EMİN BACAK: Vallahi çok uygun olur.   

ÖMER FARUK MUTAN: Yani inanın arkadaşlar 3-4 ay para alıyoruz. 7-8 ay almıyoruz. Para 
alsan da aynı almasan da aynı. Alırken bahane ediyorlar. Pis bırakıyorlar. Almayınca bir bahane de 

yok birşey de yok. Adam mı döveceğiz nedir? Ve bu alanlardan faydalananların çoğu % 90 küsuru 
Kepez’li değil. Belediyelerin ilgili kanun gereği kendi hemşehrilerine hizmet vermekle yükümlü. 
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Eğer bir diğeri gelip bu hizmeti alıyorsa parasını verecek kardeşim. Burada yaşayanlara bila bedel 

olabilir. Ücretsiz de olabilir. Gidin vallahi hem oraya, hem buraya % 95 hatta % 99’u dışarıdan. Bir 

de terbiyesiz terbiyesiz işler yapıyorlar.  

MEHMET NAİR: Bir de eleştiriyorlar. 10 lira diyor. Ne yapıyorsunuz diyor.  

ÖMER FARUK MUTAN: Gelme kardeşim gelme.  

MEHMET NAİR: Barışın kenti diye bağırıyorsunuz dedim. Gidin yaptırın. 

ÖMER FARUK MUTAN: Gidin, gelmeyin. Kepez’li değil bak. 

OZAN TOPSOY: Ben yine 20 olsun dedim Başkanım ama yapmamışlar.  

MEHMET NAİR: 15 yine olsun Başkanım. Onlar geliyor zaten.  

ÖMER FARUK MUTAN: Revize edersiniz. Evet değiştirmemiş komisyon devam edelim lütfen.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

ÖMER FARUK MUTAN: Devlet ne veriyor? İşkur tarafından.  

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: O konuda bilginiz olsun. Hükümet bir program çerçevesinde özellikle 

sanayide ve neydi bir sektörde daha çalışan annelerin çocuklarına 400 lira civarında kreş ücreti 
ödüyor. Bizden iki aile başvurdu. Ücretini oradan alacak. Şimdi siz 200 TL’yi 300 TL yapmışsınız 
ama Devlet’in öngörüsü bakın 400 TL. Ben 400 lira vereyim diyor. Yarın Devlet ben 400 lira 

veriyorum sen neden 300 TL deyip aradaki farkı kamu zararı çıkarır mı? Çıkarır. Çıkarır arkadaşlar. 
Benim naçizane önerim. Devletin verdiği kadarına çekelim.  

MEHMET NAİR: 100 lirayı ne yaptın diyebilir.  

ÖMER FARUK MUTAN: Şu anda bir çocuğun maliyeti 650-700 lira arkadaşlar.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: En son şeyden sonra 952 lira ve biz 200 lira alıyoruz. 300 liraya 
çekiyoruz. 600 lira daha eksik. Devlet 400 lira vereyim diyor. Eğer Devlet 400 lira veriyorsa biz de 

400 TL dersek bence ne bu Meclis ne de yürütücüsü Başkanlık, Encümeni zan altında kalmak diye 
düşünüyorum.  

MUSA GÖKDENİZ: Kep-Karttan faydalananlar ücretsiz başkanım.  

ÖMER FARUK MUTAN: Onlar ayrı. Onları sosyal destek anlamında bir dokunuş. Devlet de onu 

yapıyor. Al sana işte 400 lira diyor. İki kişi başvurdu. Öyle biliyorum. İmzaladım çünkü. Oradan 

alacak, getirecek, yatıracak. Yani bize de başvursa uygun ama bunu özellikle bu program içine 

koymuş. İki sektörde çalışanlar. Metal ve tekstil miydi? Yani onlarla alakalı böyle bir destek 

yapıyor. Benim önerim 400 lira olması şeklinde.  

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Sanayi?  

BAHAR ATAN EROL: Bilgi verdi.  
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ÖMER FARUK MUTAN: Sanayi ve üretim.  

MEHMET NAİR: Olsun Başkanım.  

ÖMER FARUK MUTAN: 400 lirayı kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Devam edelim.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Arkadaşlar gözleriyle hızlı okuyorlar bildiğim kadarıyla. İstersen bir 
rölyefi oku. Bir de sonunu oku. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Neydi ne oldu diye oku.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Evet bir de en sona gel. Sanatsal objelerin olduğu.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

ÖMER FARUK MUTAN: Okunmuş oldu seramik şeyleri kabul edenler? Kabul edilmiştir. Peki 

bütünü üzerinden oturumu, tekrar söz verme üzerine açayım. Evet 2019 Yılı Gelir Tarifesini bütünü 
üzerinden konuşmak isteyenler işaret buyursun, söz vereyim. Eğer yoksa Kepez Belediyesi 2019 
Mali Yılı Gelir Tarifesini oylarınıza sunuyorum bütünü üzerinden. Kabul edenler? Ret edenler? Oy 
birliği ile kabul edilmiştir. Hayırlı uğurlu olsun efendim. Yeni bir dönem geliyor 2019’un Mart’ıyla 
birlikte. Bu bütçe 2019 yılı bütçesidir. O yüzden biraz gerçekçi oldu. O konuda kutluyorum. Tebrik 

ediyorum. Tabi yeni gelecek, kim gelirse hayırlı olsun. Kepez’imize hayırlı olsun. İnşallah iyi 
şeyler de yapacaktır. Hedefler de koyacaktır kendisine. Ama sıkıntılı bir süreç beklemektedir. Onun 
altını çizeyim. Bilginize. Tekrar hayırlı olsun. Hepinize sevgiler, saygılar sunuyorum. 21.11.2018 
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